
MČR dorostenců a dorostenek 

2015 
Zpráva trenéra: 

Místo: Litoměřice 

Trenéři: Dušan Koza, Roman Martínek 

Řidič: Petr Škrobánek 

Fanoušci: Ladislav Chwastarz, Ivoš Rýpar 

Závodníci: 

Jméno  příjmení klub            váha celkem výhra prohra  umístění 

Radek  Rýpar  Závišice 50kg 3 3 0  1. Místo 

Michael Raška  1.JCBO  +90kg 3 2 1  2. Místo 

Jan  Pátek  1.JCBO  73kg 5 4 1  3. Místo 

Tomáš  Pustějovský 1.JCBO  81kg 5 3 2  3. Místo 

Alžběta  Škrobánková Opava  57kg 5 4 1  3. Místo 

Adéla  Martínková 1.JCBO  70kg 4 3 1  3. Místo 

Alena   Chwastarzová 1.JCBO  57kg 5 3 2  5. Místo 

Kristýna  Polášková 1.JCBO  63kg 4 2 2  5. Místo 

Eva  Ondrašíková 1.JCBO  +70kg 4 2 2  5. Místo 

Tomáš  Hanzel  Karviná  66kg 1 0 1  bez. um. 

Ondřej  Chlopčík Beskydy 73kg 2 0 2  bez. um. 

Ondřej  Mičan  TJ Ostrava 66kg 1 0 1  bez. um. 

   

 

 

  



Hodnocení mistrovství: 

Pořadatel letošního mistroství Sport Judo Litoměřice, nebylo šťastné rozhodnutí. Sportovní hala, kde 

se tento šampionát konal, byla naprosto nevyhovující pro vážnost, kterou si jistě tento vrchol sezony 

zaslouží, stejně tak by si jistě také město Litoměřice zasloužilo větší a důstojnější sportovní halu na 

konání velkých sportovních akcí. Co se ovšem týká řízení turnaje jako takového, všechno pod 

vedením zkušeného sportovního ředitele ČSJU Romana Kalouse běželo jako po drátku.  

Šampionát se odehrával na třech tatami, probíhali celkem dva finálové bloky a turnaj byl ukončen 

krátce po 18. hodině slavnostním dekorováním vítězů. 

 

 

Hodnocení jednotlivců: 

Radek Rýpar: 

Radek si po třech vyhraných utkáních veze z turnaje titul mistra České republiky pro rok 2015. Je to 

veliký úspěch a výsledek Radka. Moc po tom toužil a mnohé pro to obětoval. V turnaji si vedl zcela 

suverénně. V kvalifikačních bojích vyhrál dvakrát na ipon před časovým limitem a ve finále porazil 

Svobodu z Litoměřic hodnocením na juko. Radek se tímto výsledkem nominoval do reprezentačního 

výběru ČR a určitě s ním v dalším ročníku bude počítáno. 

Michael Raška: 

Míša šel také dobrý turnaj. Utkání v kvalifikačních bojích také zvítězil krásnými hody na ipon. Ve finále 

nestačil na zkušeného Rajchrta, kde podlehl v boji v Ne Waza technikou Osae Komi. Michal se 

postupně neustále zlepšuje. Víme, že má ještě poměrně veliké rezervy ve fyzické kondici. Chybí jak 

síla, tak objem plic. Na tom musí teď v přechodném a přípravném období, které bude následovat 

hodně makat, jelikož v příští sezoně bude zcela jistě nominován do reprezentačního výběru ČR a 

bude nominován na turnaje EP, kde je konkurence opravdu kvalitní a fyzicky velmi dobře připravená. 

Jan Pátek: 

Arnošt byl fantastický. V druhém utkání narazil na pozdějšího vítěze váhy Švece z Brna. Byl to 

z Arnoštova pohledu velmi povedený zápas. Škoda že po zisku wazari, které hodil na Tai Otoši 

nedokázal krátce vzdorovat zvýšenému úsilí soupeře a ten krátce na to nejen srovnal, ale šel také do 

mírného vedení na juko. V závěru pak Honzík ještě famózně nastoupil do techniky Seoi nage, moc 

nechybělo, ale zkušený Švec si již závěr utkání pohlídal ve svůj prospěch. V dalších utkáních byl Arnošt 

naprosto dokonalý. Zvládl to s přehledem a po zásluze vezl domů velikou medaili!!!  

Tomáš Pustějovský: 

Tomáš si po třech výhrách a dvou porážkách v bojích v tabulce každý s každým odvezl krásnou 

bronzovou medaili. Viděl jsem tam obrovský technický posun kupředu. Dokázal skórovat několika 

technikami a hezky to dotáčet na hodnocené hody. Byl velmi aktivní a hodně útočil. Moc toužil po 

medaili a po zásluze jí získal. 



Alžběta Škrobánková: 

Bětka měla v turnaji celkem pět utkání a ve čtyřech dokázala zvítězit. Nestačila pouze na pozdější 

vítězku a favoritku Zemanovou z Teplic. Takže hodnocení je veskrze pozitivní. Výhodou Bětky je že 

prostě nepadá na každou kravinu, že když už upadne, tak to musí být opravdu povedený nástup 

soupeřky. Navíc dokáže velmi trefně zaútočit a bodovat. Samozřejmě víme, že Bětka nemá moc 

bohatý technický rejstřík a na tom musí zapracovat a fyzičky není taky nikdy dost!!! Moc pěkný 

výsledek s výhledem do budoucna. 

Adéla Martínková: 

Adélka šla v turnaji celkem čtyři utkání, a prohrála pouze v semifinále s reprezentační jedničkou 

Hájkovou s Litoměřic. V tomto utkání se jasně ukázaly rezervy, které tam prostě jsou. Chybí 

především síla a boj v Kumi Kata. Jedná se váhu, která je už považována za váhu těžkou. Tam to bez 

velké síly dále nepůjde. Bude to chtít se v následujícím přechodném a přípravném období lépe silově 

připravit na další sezonu, kde by se Adéla již měla lépe a pravidelněji prosazovat na přední místa 

v rámci Českých pohárů. 

Alena Chwastarzová: 

Alča se mi v turnaji velice líbila. Předváděla moc hezké útočné judo. Doslova chvat střídal chvat!!! 

Bohužel jí to tentokráte moc neházelo. V opravných bojích došla až do boje o medaili, kde se na zemi 

malinko zapomněla a nechala se trošičku zbytečně uškrtit. Přesto se mi Alenka líbila a zaslouží uznání 

a pochvalu za předvedený výkon. 

Kristýna Polášková: 

Jela na turnaj v pozici obhájkyně titulu z loňského roku. To se jí také díky tréninkovému manku a 

polevením v tréninkové morálce nepovedlo. Nebyla to Kikina , kterou jsme byli zvyklí vídat. Chyběl 

tam pohyb, lehkost a projevila se slabá fyzická kondice, která jí v závěrech jednotlivých duelů velmi 

limitovala. Páté místo ovšem není žádný propadák. Výkon ani výsledek nebyl optimální, přesto se dá 

do příští sezony dobře připravit, nabrat teď potřebnou fyzickou kondici a těšit se na další sezonu. 

Eva Ondrašíková: 

Má ještě pořád technicko-taktické nedostatky v boji kumi kata, v pohybu po tatami i načasování 

útoku. Přesto je tam vidět jistý progres dopředu což je velmi pozitivní. Myslím, že po smutku, který 

Eva cítila po prohraném zápasu o třetí místo, se dostavila zasloužená radost z celkového umístění, A 

myslím že po právu. 

Ondřej Chlopčík: 

Ondry je mi malinko líto. Výsledek absolutně neodpovídá jeho kvalitám a možnostem. V prvním 

utkání ho porazil budoucí více mistr Volek z USK Praha a v opravných bojích zcela nesmyslně šáhl 

soupeři na nohu, což se nekompromisně trestá diskvalifikací. Smolný turnaj. 

Ondřej má ovšem velikou perspektivu. Je velmi dobře fyzicky připraven. Navíc si v trénink rád dá do 

těla. A to mě na něm nesmírně baví. Věřím, že za čtrnáct dní si ve finále dorostenecké ligy spraví 

náladu a předvede svůj výkon, na který jsme všichni u Ondřeje zvyklí. 



Tomáš Hanzel: 

Tomáš ví, že si to pokazil jen a jen sám. V utkání kde jasně vedl na wazari, si dvakrát lehl sám na záda, 

když se snažil útočit technikou Ura Nage. Ještě bude potřebovat malinko času na vypilování technik a 

pak to bude dobré. 

Ondřej Mičan: 

Ondra se v turnaji také představil v jediném utkání, kde prohra s Kónigem z Teplic mu vystavila 

v turnaji stopku. Jistě odjížděl na turnaj s většími ambicemi, ale tentokráte to prostě nevyšlo. 

  

 

 

Závěrečné slovo trenéra: 

Byl to z naší strany povedený šampionát. Myslím, že výsledky odpovídají tomu, na co jsme měli a na 

co v současnosti máme. Někteří malinko překvapili (Eva Ondrašíková, Bětka Škrobánková) jiní 

malinko zůstali za očekáváním. Přesto si myslím a znova opakuji, že výsledky jsou objektivní. 

Dovolte mi ještě jednou pogratulovat Radkovi Rýparovi k zisku titulu mistra České republiky. Je to 

veliký výsledek, který si Radek za všechno co pro judo obětuje a jak dokáže pilně trénovat, jistě 

zaslouží. Myslím, že již teď by mohl být pro mnohé vzorem. Věřím, že mu to vydrží ještě hodně moc 

dlouho a že nám ještě v budoucnu bude rozdávat radost, hrdost a pýchu že je jeden z nás. Taktéž 

věřím, že se dokáže prosadit na mezinárodní scéně a natrvalo zakotví v reprezentaci ČR. 

Dovolte mi také pogratulovat všem naším závodníkům, kteří získali krásné a hodnotné medaile. 

V samotném závěru bych chtěl poděkovat nejen Vám za dobrou a kvalitní přípravu, kterou jste mnozí 

odvedli, ale také Vašim osobním trenérům, kteří vás na tento turnaj připravovali. Je to veliký kus 

dobře odvedené společné práce!!! Všem velmi moc děkuji a těším se na další podobný společný 

sportovní zážitek. 

V Ostravě 9. 11. 2015 

Dušan Koza, tr. 1.JCBO a Sportovního 

gymnázia Dany a Emila Zátopkových v 

Ostravě 

 


